
ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

MUNICIPIUL BOTOŞANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Botoşani din data de 20 decembrie 2023 

 

 Prin dispoziția nr. 1209 din 12.12.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 

Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de 20 decembrie 2023, ora 11.00, în sala de 

ședințe „Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    

 

 Dispoziţia nr. 1209 din 12.12.2023 este anexată la dosarul şedinţei. 

                         

 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 

„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 

 

 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 

consilierilor. 

 

 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 

lucrărilor şedinţei. 

 

 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 06.12.2023 

Proiect de hotărâre de modificare și completare a H.C.L. nr.  182/28.04.2023 privind 

stabilirea impozitelor şi taxelor locale în Municipiul Botoșani începând cu anul 2024 

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei speciale de salubrizare SIMD în Municipiul 

Botoșani, pentru anul 2024 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentelor de funcționare ale Sălii 

Polivalente „Elisabeta Lipăˮ Botoșani, zonei de agrement constituită pe structura 

lacului din Parcul Mihai Eminescu și Stadioanelor Municipal, Mecanex și Victoria din 

Municipiul Botoșani 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea situațiilor, modalitaților și cuantumului ajutorului 

de urgență și al ajutorului de înmormântare acordat în temeiul art. 83 si art. 85 din 

Legea nr. 196/2016, privind venitul minim de incluziune, cu modificările și 

completările ulterioare și ale art. 59 - 63 din HG nr. 1154/2022 pentru aprobarea 

Normelor metodologice de aplicare a prevederilor Legii nr. 196/2016, privind venitul 

minim de incluziune 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției  bugetului local al Municipiului 

Botoșani și a bugetului împrumuturilor interne al Municipiului Botoșani la data de 11 

decembrie 2023 



Proces verbal şedinţă ordinară Consiliu Local Botoşani 

din data de 20 decembrie 2023 

 

2 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Botoșani   

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Serviciului Public Comunitar Local 

pentru Evidența Persoanelor Botoșani pentru anul 2024  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei  și statului   de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Poliției Locale a Municipiului 

Botoșani   

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Direcției  Servicii Publice  Botoșani 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Direcției  pentru Sport și Agrement  

Botoșani  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii și salariilor de bază pentru 

personalul serviciului public „Centrul Naţional de Informare şi Promovare Turistică” 

Botoşani    

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și salariului de bază pentru 

personalul angajat în cadrul Serviciului Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă al 

Municipiului Botoșani   

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Teatrului pentru Copii și Tineret  

„Vasilache” Botoșani  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale   Spitalului de Pneumoftiziologie  

Botoşani   

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale   Spitalului de Recuperare „Sf 

.Gheorghe“ Botoşani   

17. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaṭii constând în teren cu destinația 

extindere drum 

18. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru realizarea lucrărilor de 

montaj echipamente de joacă pentru terenurile de joacă existente, proprietate publică a 

Municipiului Botoşani 

19. Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor în vederea vânzării către chiriași a 

unei locuinţe - apartament construit din fondurile statului, proprietate a Municipiului 

Botoşani şi administrat de către S.C. Locativa S.A. Botoșani 

20. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune – 

decembrie 2023 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei conţinând bunurile concesionate către 

S.C. „Locativa” S.A. Botoșani prin completarea listei bunurilor concesionate către 

S.C. Locativa S.A. Botoșani cu imobilul -garsonieră situat în str. Mihail Kogălniceanu 

nr. 64, scara A, parter 
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22. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL – 

decembrie 2023 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu  firmele ce vor fi admise în Incubatorul 

de Afaceri  Botoşani – decembrie 2023 

24. Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi interes public local a obiectivului de 

investiții „Parc, str. Vârnav, nr. 17A, Municipiul Botoșani” și transmiterea acestuia în 

administrarea Direcției Servicii Publice Botoșani 

25. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului justificativ privind scoaterea din 

funcțiune și valorificarea unor bunuri concesionate către S.C. Modern Calor S.A. – 

decembrie 2023 

26. Proiect de hotărâre privind casarea unor mijloace fixe proprietate a Municipiului 

Botoșani – decembrie 2023 

27. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului 

şi asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii „Reabilitare, 

modernizare, dotare și extindere Stadion Municipal Botoșani, Calea Națională nr. 44B, 

Municipiul Botoșani” 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat dintre UAT 

Municipiul Botoșani și Colegiul Tehnic „Gheorghe Asachi” Botoșani având ca obiect 

implementarea de acțiuni comune în domeniul surselor de energie regenerabilă în 

cadrul proiectului „RO-UA Partnership for Climate Change Mitigation/Parteneriat 

româno-ucrainean pentru atenuarea efectelor schimbărilor climatice”, număr de 

referință 2SOFT/1.2/63 

29. Proiect de hotărâre pentru avizarea Analizei fundamentate privind modul în care este 

afectată Societatea Eltrans S.A. Botoșani prin aplicarea prevederilor din cadrul 

Capitolului III, Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la disciplina economico – financiară a 

operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare 

pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung 

30. Proiect de hotărâre pentru avizarea Notei de  fundamentare pentru exceptarea de la 

aplicare a prevederilor din cadrul Capitolului III, Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la 

disciplina economico – financiară a operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 

privind unele măsuri fiscal - bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a 

României pe termen lung 

31. Proiect de hotărâre pentru avizarea Analizei fundamentate privind exceptarea S.C. 

Modern Calor S.A. Botoșani de la aplicarea prevederilor din cadrul Capitolului III, 

Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la disciplina economico – financiară a operatorilor 

economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 

asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung 

32. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat reprezentanților în Adunarea 

Generală a Acționarilor S.C. Locativa S.A. Botoșani 

33. Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile ca bunuri aparținând domeniului 

privat de interes local al Municipiului Botoșani 
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34. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 

Popăuți nr. 48, CF/NC 69832” în vederea realizării obiectivului „construire locuință 

P+1E și împrejmuire teren” 

35. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 

municipiului Botoșani pentru lunile ianuarie – februarie 2024. 

 

Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării de stimulente financiare personalului 

medical și de specialitate al Spitalului de Recuperare „Sf. Gheorghe” Botoșani  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării de stimulente financiare personalului 

medical și de specialitate al Spitalului de Pneumoftiziologie Botoșani 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din H.C.L. nr. 554/06.12.2023 privind 

aprobarea finalizării proiectului „Reabilitare și modernizare Grădinița nr. 22” cod 

SMIS 127790 și a cheltuielilor estimate legate de acesta, în vederea asigurării 

funcționalității sale și a respectării prevederilor contractului de asistență financiară 

nerambursabilă în cadrul etapei a II-a de finanțare, după data de 31.12.2023, exclusiv 

din bugetul local al Beneficiarului UAT Municipiul Botoșani 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației și indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiții: „Reabilitare, modernizare, dotare și extindere Stadion 

Municipal Botoșani, Calea Națională, nr. 44B, Municipiul Botoșani”  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilității Planului Urbanistic 

General și a Regulamentului local de Urbanism al Municipiului Botoșani. 

 

Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în 

valoare de maxim 120.000.000 lei 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului de organizare a reţelei şcolare din 

municipiul Botoşani, pentru anul şcolar 2024-2025. 

 

Completarea nr. 3 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 – 

20.12.2023 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,AQUA Botoșani” pentru aprobarea proiectelor prezentate în ședința 

din data de 21.12.2023 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii de Consiliul Local nr. 

161/30.05.2019 privind aprobarea Registrului Local al Spațiilor Verzi din Municipiul 

Botoșani și anume Actualizarea Registrului Local al Spațiilor Verzi din Municipiul 

Botoșani 

4. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul 

Botoșani în vederea asigurării cofinanțării necesare proiectului „Outdoor inclusive 

schools”, ce urmează a fi depus de către unitatea de învățământ „Școala Gimnazială nr. 
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10 Botoșani” în cadrul Programului Interreg NEXT VI-A România – Republica 

Moldova 

5. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul 

Botoșani în vederea asigurării cofinanțării necesare proiectului „Stay Active – Be 

Healthy”, ce urmează a fi depus de către unitatea de învățământ „Școala Gimnazială 

nr. 11 Botoșani” în cadrul Programului Interreg NEXT VI-A România – Republica 

Moldova 

6. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul 

Botoșani în vederea asigurării cofinanțării necesare proiectului „Education in armony 

for all children”, ce urmează a fi depus de către unitatea de învățământ „Școala 

Gimnazială nr. 12 Botoșani” în cadrul Programului Interreg NEXT VI-A România – 

Republica Moldova 

7. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul 

Botoșani în vederea asigurării cofinanțării necesare proiectului „ACCESS – Act for 

Sport&Eco Support”, ce urmează a fi depus de către unitatea de învățământ „Liceul 

Pedagogic Nicolae Iorga Botoșani” în cadrul Programului Interreg NEXT VI-A 

România – Republica Moldova 

8. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul 

Botoșani în vederea asigurării cofinanțării necesare proiectului „PLAY – Promote, 

Learn, Advocate for the Youth”, ce urmează a fi depus de către unitatea de învățământ 

„Școala Gimnazială nr. 7 Botoșani” în cadrul Programului Interreg NEXT VI-A 

România – Republica Moldova. 

 

Şedinţa este legal constituită. 

 

La lucrările ședinței participă toți cei 23 de consilieri locali în funcție.  

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – înainte de a vota ordinea de zi, doamna 

Secretar ne-a atras atenția că trebuie să verificăm, conform art. 136 alin. (9) din Codul 

administrativ dacă avem avizele comisiilor la toate proiectele atât de pe ordinea de zi, cât și de 

pe cele 3 completări. În acest sens, comisia 1? 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – comisia nr. 1 are aviz președinte, 

secretar, 2 membri, la toate proiectele de pe ordinea de zi. 

 

 Domnul președinte de ședință Paul Octav – comisia nr. 2? 

 

 Domnul consilier Marian Murariu – idem. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – vreau să fac o precizare în acest sens, 

doamna Secretar. Din luma mai până în prezent nu am fost convocat la nicio ședință a 

comisiei nr. 1, așadar toate avizele care se dau acolo, în numele acestei comisii, nu sunt 

chemat la ele. Au calea legală să mă sune, să îmi trimită porumbei, scrisori, pentru că știu să 

mă caute peste tot. Nu sunt chemat la aceste, și le-am semnat toate, pe aici, pe genunchi, dacă 
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vreți să îmi tăiați indemnizațiile din urmă, tăiați-le cu mare drag, luați-le și dați-le domnului 

Buhăianu.  

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – am stabilit o modalitate de lucru on-

line, cu consultarea aparatului Primăriei, au fost și ședințe fizice, și ședințe on-line, tot tim,pul 

am precizat pe Whatsapp, în convocarea ședințelor, că aparatul Primăriei stă la dispoziție 

pentru absolut orice întrebare. De altfel, doamna Curelariu, cred că la 4 ședințe din 5, a 

consultat aparatul Primăriei.  

Deci convocarea a fost făcută on-line, noi nu putem să umblăm după fiecare membru 

în parte, domnul Țurcanu, într-adevăr, a fost și la mine în birou, și fizic, la început, până la un 

moment dat, când s-a retras de pe grupul on-line, din propria lui inițiativă.  

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – în regulament nu scrie că trebuie să fiu 

pe Whatsapp. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – eu am precizat doar ce s-a întâmplat. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – aveți adresa de email, sunt telefoane. 

Puteți să-mi scrieți scriosoare, faceți ce vreți, numai chemați-mă. 

 

Doamna Secretar general Oana Gina Chițanu – comisia nr. 3? Are toate avizele la 

toate proiectele? 

 

Domnul consilier Andrei Amos – comisia nr. 3 are toate avizele. 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – comisia nr. 4? Sunt avizele. Comisia nr. 

5? 

Domnul consilier Marius Buliga – comisia nr. 5 are toate avizele.  

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – supun la vot ordinea de zi împreună cu 

cele trei completări. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur -  voiam să fac o propunere la ordinea de 

zi, și toți consilierii știu, pentru cp am pus pe grupul nostru de Consiliul Local, intervenția era, 

mi se pare firească și logică, pentru că e o ședință mai grea, mai lungă. Solicitam ca punctul 

33, care este un punct cu o încărăcătură emoțională, să îl discutăm ultimul, asta este 

propunerea mea. Noi suntem de acord cu ordinea de zi, și am vrut să fac această intervenție, 

dar, când am apăsat, nu a figurat, și am votat pe repede înainte, dar asta este propunerea, dacă 

suntem de acord sau nu cu această modificare.  

 

Fiind supusă la vot propunerea ca punctul nr. 33 de pe ordinea de zi să fie discutat 

ultimul, după cele 3 completări, aceasta a fost respeinsă cu 11 voturi pentru, 5 voturi 

împotrivă (doamnele consilir Silvia Carmen Diaconu și Daniela Vicol și domnii consilieri 

Bogdan Ciprian Buhăianu, Marius Petru Rogojinschi și Petru Taielup) și 7 abțineri (doamna 
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consilier Dana Bețenchi și domnii consilieri Călin George Bosovici, Marius Buliga, Marcel 

Gheorghiță, Marian Murariu, Mihail Gabriel Tanasă și Miluță Timofti). 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – domnul viceprimar și doamna Secretar 

general ne roagă ca primul punct de la completarea nr. 3, să fie primul pe care îl votăm, și 

anume, vi-l citesc: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului 

instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii. Înainte de 

a vota proiectul, vreau să votăm ca acest punct să fie primul pe ordinea de zi, cu prioritate.  

 

Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu cele trei completări și cu discutarea 

punctului nr. 1 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi primul, aceasta a fost aprobată cu 18 

voturi pentru, 3 voturi împotrivă (doamna consilier Ada Alexandrina Macovie și domnii 

consilieri Cătălin Bobobc și Daniel Botezatu) și 2 abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia 

Lupașcu și domnul consilier Andrei Amos). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral 

sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 – 20.12.2023 – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1 și nr. 5. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – m-am uitat pe rectificare, dar am 

niște nelămuriri. Noi, la Modern Calor, avem de dat 2,6 milioane de lei subvenție, avem o 

datorie la ei, le dăm doar 1 milion prin această rectificare, iar la Eltrans avem de dat 2,4, dacă 

am cifrele corecte, și le dăm 700 mii de lei. Luna trecută, Eltransul era la un pas de a nu plăti 

salariile angajaților, pentru că Primăria nu le-a dat banii datorați.  

În acest moment, văd că nu ne achităm de datoriile pe care le avem față de aceste două 

societăți comerciale, riscăm  în ianuarie să nu putem da salariile, sau linia de credit, care este 

terminată deja. Mai departe, în caz că nu știați, am avut un fod de rezervă pus pentru a plăti 

kilometrii suplimentari de la autobuze, care s-a făcut praf, pentru a plăti salariile angajaților, 

și, în acest moment, văd că tot nu le dăm bani suficienți pentru a-și rezolva problemele de 

final de an. La Modern Calor vorbim de facturi de gaz care au venit de 5 milioane de lei, le 

dăm 1 milion, în condițiile în care trebuie să le dăm 2,6, iar la Eltrans nu știu din ce avem 

impresia că o să plătească salariile luna viitorare. Și atunci, aș vreau și eu să mi se explice care 

este planul. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 18 de voturi pentru și 5 

abțineri (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada 

Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos și Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – am câteva probleme care sunt specifice 

sărbătorilor, și aș dori o acțiune totală, în aceste 2-3 zile, câte au mai rămas până în Ajunul 
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Crăciunului. Aș dori colegii de la Poliția Locală să fie o prezență activă pe străzi, în 

intersecții, pentru defluirea traficului, și să lase alte lucrări curente, și să se ocupe de 

fluidizarea traficului și să ajute cetățenii să ajungă pe la centrele comerciale și spre casă 

relativ în siguranță, atât cât ne permite infrastructura rutieră și gropile din asfalt și surpările.  

De asemenea, îi rog pe cei de la Urban Serv S.A. să intensifice programul de curățenie 

de sărbători, pentru că ghenele deja sunt sufocate de gunoaie și dau pe afară, și să încerce să 

fie mult mai prompți și mai activi, inclusiv pe la țarcurile alea de așa-zise deșeuri vegetale, 

care sunt laolaltă cu gunoi normal, cu resturi de mobilă, e un talmeș-balmeș acolo, că nu mai 

înțelegi ce se întâmplă. Interveniți, vă rog, de urgență, și încercați ca atmosfera sărbătorilor să 

nu fie doar în colindele pe care le primim fastuos, în palatul de aici și în altele, și să fim și în 

cartiere în acest spirit.  

O chestie curentă, care s-ar putea să provoace probleme, este o groapă surpată în 

Primăverii, în dreptul semaforului, la Banca Transilvania, este marcată trecerea de pietoni, și 

se pregătește o mică surpătură acolo, vă rog să interveniți până nu se întâmplă un accident mai 

grav. 

Și, ultima pe care o am, aș dori să mi se pună la dispoziție modul de dobândire a 

locuinței de serviciu de către arhitectul-șef al municipiului Botoșani, pentru că eu nu îmi aduc 

aminte ca în ședința de Consiliu Local să fi votat atribuirea de apartamente de 120 mp, sau de 

100 mp, cât are al lui, și aș dori să mi se pună la dispoziție actul în baza căruia dumnealui are 

locuință în Centrul Vechi de 100 mp, arhitectul-șef al municipiului Botoșani. 

 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – se pare că suntem iarăși într-un oraș 

ciuruit de gropi și găuri, care nu se mai reușesc a fi rezolvate, astăzi am trecut pe strada Ion 

Pillat, sunt vreo 4 locații, care, bineînțeles că blochează circulația autoturismelor, într-o 

perioadă în care toată lumea circulă dintr-o parte în alta. Vorbim de strada Pușkin care are, la 

fel, 3 sau 4 locații cu probleme grave, chiar în capătul străzii Pușkin s-a creat acolo, cred că e 

un izvor de-acum, se face un loca de acumulare, dacă mai lăsăm puțin, Pacea Ocolitor, la fel 

are probleme grave cu partea de canalizare, și, nu în ultimul rând, aș dori să luați în 

considerare realizarea unui sens giratoriu pe strada Calea Națională intersecție cu Sucevei. De 

pe partea Sucevei vin două sensuri giratorii, iar la intersecția pe care am amintit-o am înțeles 

că creează ambuteiaje și disconfort în trafic. 

 

Domnul consilier Marcel Gheorghiță – o singură intervenție scurtă, am vrut să leg 

interpelarea mea de momentul artistic al cadrelor didactice de la Colegiul „Mihai Eminescu”, 

vreau să aduc la cunoștință domnului Primar, dar probabil că știe, acest colegiu, „Mihai 

Eminescu”, a depus o cerere pentru un acord de cofinanțare pe data de 11 decembrie, și nu 

regăsim pe ordinea de zi acest proiect. Este doar un acord de principiu, nu știu dacă nu ratăm 

un termen.  

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – o ședință, așa cum ași spus și 

dumneavoastră, cu oarecare încărcătură emoțională, dar două sunt lucrurile pe care vreau să le 

comunic înainte de această ședință. pentru că au fost subiecte predilecte până acum, vreau să 

vă spun că am cheltuit toți banii europeni pentru reabilitarea Teatrului „Mihai Eminescu”. Și 

doi, facem pași importanți pentru reabilitarea Stadionului, chiar cu proiectul pe care îl avem 

pe ordinea de zi. 
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Celelalte probleme pe care le-ați ridicat dumneavoastră, mai mărunte, din punctul meu 

de vedere, vor primi răspuns chiar acum. Cele mai multe intervenții sunt din cauza companiei 

de apă, iar aici colegii noștri au acționat, și am mai aplicat sancțiuni, suntem și în sezonul 

rece, și putem interveni un pic mai greu la reabilitarea carosabilului. Pentru cererea de acord 

de cofinanțare la Colegiul „Eminescu”, vom intra în luna ianuarie, suntem în termen cu 

aprobarea de principiu a acestei cofinanțări, nu am putut să o procesăm până la acest moment. 

 

Procesul verbal de la punctul 2 de pe ordinea de zi a fost aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre de modificare și completare a 

H.C.L. nr. 182/28.04.2023 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale în Municipiul 

Botoșani începând cu anul 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 

5. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – ca de fiecare dată, votăm o majorare de 

taxe și impozite. Vreau să vă spun, am făcut un calcul, nici nu îmi era greu să fac, știam ce se 

întâmplă, acest mandat este mandatul în care taxele și impozitele au crescut cel mai mult în 

municipiului Botoșani, față de oricare altul, mai mult decât 50% din celelalte mandate. Votăm 

în continuu să creștem taxe și impozite, și nu votăm, să ne înțelegem bine, creșterea cu rata 

inflației. Am voatat ca să facem bani la buget, pot să înțeleg și asta, dar, totuși, ar trebui să ne 

oprim la un moment dat, este prea mult.  

 

Domnul Primar Cosmin Andrei Ionuț – eu vă înțeleg supărarea, domnule consilier, 

vă înțeleg supărarea, dar de aici, și până să spunem tot felul de bazaconii, că mărim taxele și 

impozitele, cred că e o mare diferență între a respecta o prevedere legală și de a indexa taxele 

cu indicele de inflație, și de a mări taxele locale peste acest procent, care este obligatoriu prin 

lege. L-ați făcut și dumneavoastră când ați fost primar, cu cât a fost indicele de inflație în anul 

precedent, ați indexat taxele. Așa se face, este în lege.  

Asta facem și acum, nu mărim nicio taxă. Acum, că ați adunat dumneavoastră, aceasta 

a fost inflația în România, iar această majorare s-a întâmplat în toate UAT-urile din țara 

românească.  

De aici și până să inducem populația că sunteți dumneavoastră supărat că se măresc 

taxele și impozitele locale este prea mult. Nu se măresc, se indexează obligatori, conform 

legii, cu indicele de inflație.  

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – știți prea bine, domnule Primar, că eu 

nu pot vorbi bazaconii, chiar mă pricep. Ceea ce am spus, și înainte de a spune 

dumneavoastră, am spus: în afară de faptul că se indexează cu rata inflației, am spus lucrul 

acesta. Eu am mai spus altceva: că, pe lângă indexarea cu rata inflației în acest mandat, s-au 

mărit taxele și impozitele, pe lângă indexare. Este cea mai mare indexare, și haideți să ne 

întoarcem, putem să ne întoarcem la ce s-a votat în anul 2020 pentru anul 2021, în 2021 

pentru 2022 și în 2022 pentru 2023, și aici vorbesc de tot felul de taxe și impozite, inclusiv 

cele speciale, și, credeți-mă, că nu vorbesc bazaconii, știu ce vorbesc, și chiar m-am uitat, și 
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am mai spsu lucrul acesta. Dar să-mi spuneți că vorbesc bazaconii? Eu voi fi destul de elegant 

și nu o să vă răspund așa. Este mandatul în care s-au mărit cel mai mult taxele și impozitele în 

municipiul Botoșani, cu argumente, eu am argumentele.  

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – aveți la acest proiect de hotărâre ca să nu 

zic...., spuneți neadevărruri. Avem anexa la hotărârea de consiliu local, dați-mi un singur 

exemplu unde am mărit taxele și impozitelel, dincolo de indicele de inflație. Aveți pe pagina 3 

a proiectului de hotărâre, văd că îl aveți în față, un singur exemplu dați-mi. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – domnul primar și domnii viceprimari 

gândesc la fel. Am făcut, dacă v-aduceți aminte, o declarație că s-au mărit cel mai mult taxele 

și impozitele, nu am vorbit despre hotărârea de azi, pentru că asta este conform legii, am făcut 

doar o declarație, că tot mărim, mărim, aici sunt două taxe la niște camioane care se târâie prin 

oraș, haideți să fim serioși, am făcut o remarcă, că tot mărim, mărim, și dacă tot nu am vorbit 

până acum și ați văzut, trei ani doar v-am rugat și am insisitat să nu greșim în momentul în 

care votam, și rugam toți consilierii să fim atenți la ceea ce facem, am prins momentul să spun 

că în acest mandat, nu vorbesc de această hotărâre, clar. Da, este o declarație, nu mă refer la 

asta, vă spun ce s-a întâmplat în acest mandat.  

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 13 voturi pentru și 10 

abțineri (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Marcel 

Gheorghiță, Marcel Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei speciale 

de salubrizare SIMD în Municipiul Botoșani, pentru anul 2024 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – vreau să precizez că poate se face un 

efort susținut din partea operatorului de salubritate, dincolo de a strânge și gunoaiele alea, cu 

chiu, cu vai și șobolanii care colcăiesc pe acolo, să colectăm selectiv. Noi nu ne îndeplinim 

obiectivele de colectare selectivă, aruncăm de-a valma totul, plătim, tot împovărăm bugetul cu 

penalități care le dăm la fondul de mediu, asta nu spuneți și nu trageți pe nimeni la răspundere, 

domnule Buhăianu, domnule inchizitor Buhăianu. De ce nu sancționați pe cei care nu ăși fac 

treaba și plătim penalizări annual la Fondul de Mediu? De ce nu faceți lucrul acesta? Țipați și 

urlați aum, haideți. Nu faceți nimic, cât am dat anul trecut la Fondul de Mediu pentru că nu 

am colectat selectiv? Dar acum doi ani? Dar acum trei ani? Eu nu votez acest proiect.  

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – așa-s puse hotărârile astea, până la urma 

urmei, nu că trebuie să îmi dea cineva dreptate. Am avut o intervenție la hotărârea trecută. Ce 

avem la hotărârea asta? Creșterea unei taxe. Acum cum o să mai fie, ce o să-mi mai spuneți? 

Deci e creșterea unei taxe, și este o taxă care a crescut cel mai mult. Vreau să vă spun și 

altceva, eu sunt liberal, eu sunt de dreapta. La agenții economici, această taxă de salubritate 

crește dintr-un foc cu aproape 100 de lei, și acolo s-a bătut cel mai mult în acest mandat.  
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S-a facut, într-adevăr, o protecție socială corectă la cetățeni și la subvenție, și la ce era, 

dar la agenții economici s-a bătut ca în hoții de cai și văd că se menține aceeași politică de la 

centru, pentru că cei mai dezavantajați în perioadele astea grele sunt agenții economici, care 

dau salarii, care agajează oameni și cei care trimit tot TVA-ul ăla și toate impozitele pe salarii 

la bugetul de stat ca să putem primi niște bani. 

Și acum, dacă tot data trecută discutam despre, că nu am mărit taxele și impozitele, 

acum ce facem? E hotărârea imediat următoare. Nu spun că nu este o fundamentare, este, dar 

doar vreau să vă spun că este o diferență între o hotărâre și alta, și tocmai ați afirmat că nu 

creșteți taxele, uite că le creșteți, creșteți la 3 minute distanță. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – indexarea cu inflația am făcut-o în 

aprilie și a fost de 13,8%. Vreau să vă aduc aminte două lucruri: atunci, consilierii PNL au 

propus reducerea cu 50% a impozitului pe clădiri pentru cei care au panouri fotovoltaice. 

Consiliul Local, prin votul celor de la PSD, a respins această propunere. 

Vreau să vă mai aduc aminte că am propus eliminarea cotei adiționale de 15% pe care 

Primăria o impune pentru mijloacele de transport, pentru că, practic, dacă eliminam acei 15% 

puși suplimentar de Primărie, reușeam să nu mărim taxele cu valoarea inflației, pentru că 

aveam creștere de 13,8% și scădere de 15%, eram acolo. Ați ales să o faceți. 

Mai mutl decât atât, ați refuzat eliminarea cotei adiționale de 5% impusă de pentru 

clădirile nerezidențiale, pentru că eu atunci am făcut amendament, în 20 aprilie, și ați vrefuzt 

să îl votați, și, de acolo, să creșteți mai mult decât cu inflația, pentru că aveați ocazia să 

renunțați la aceste cote suplimentare, iar suma pe care o plăteau botoșănenii era mai mică.  

În 2020, eu, personal, am votat creșterea taxei de la gunoi, nu știu dacă vă aduceți 

aminte, tot cu 1 leu a fost, și îmi aduc aminte că atunci am avut o discuție, și am zis că eu 

votez această creștere, pentru că ați venit cu un argument, ați spus că veți folosi acești bani ca 

să investiți în municipiul Botoșani, să creștem gradul de colectare selectivă și să scădem banii 

pe care trebuie să îi dăm la Mediu. Și v-am crezut pe cuvânt, și am votat, și ați mințit, pentru 

că lucrul acesta nu s-a întâmplat. Nu, nu voi vota această creștere, pe care o văd complet 

inutilă. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – ne dorim un grad de colectare 

selectivă mai mare, el este în creștere, s-a dublat de la an la an, într-adevăr, s-a dublat o cifră 

mică, dar sistemul de colectare astăzi a deșeurilor este același ca acum 6-7 ani. Tocmai pentru 

acest lucru, administrația condusă de domnul Primar Cosmin Andrei a adus în Botoșani 

fonduri prin PNRR prin care se va modifica tot sistemul de colectare, 2024 până la sfârșitul 

anului 2025, vor fi 200 de insule de colectare noi.  

Practic, se va schimba tot ceea ce înseamnă sistem de colectare: probabil că vom trece 

și la o colectare pe asociații de locatari, ca să avem un control direct asupra deșeurilor, deci 

avem măsuri concrete, avem bani aduși în municipiul Botoșani pe acest domeniu. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – domnule viceprimar, vă rog să îmi 

spuneți ce înseamnă „s-a dublat în fiecare an” și care e ținta la care trebuie să ajungem? Că 

dacă s-a dublat de la 0,5, deci avem 1. Dacă s-a dublat de la 1…, nu, nu, eu vă întreb, ok, mă 
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bucur. Dar dacă am avut 1% anul trecut și anul acesta e 2, eu vă întreb: care e ținta? Și cum s-

a dublat, știți mai bine.  

Vreau să îi răspund domnului viceprimar, mă întrebați ce se întâmpla aum 4-5 ani? Eu 

vă spun că mai sunt fix 8 luni de mandat, eu nu mai țin minte, ăsta e răspunsul, nu țin minte 

cât era atunci. În schimb, vreau să vă spun că mai sunt 8 luni din acest mandat și vreau să văd 

cum e la dumneavoastră, atâta tot. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – se apropie alegerile, cam asta e concluzia. 

Văd că crește un pic tensiunea, și toate proiectele au tot felul de acuze. Eu voi insista să 

răspund la proiectul care este pus pe ordinea de zi și la ceea ce ați menționat dumneavoastră 

legat de acest proiect. Acum câteva minute, doamna Curelariu, ne spunețai că nu sunt bani 

pentru subvenții la Eltrans și la Modern Calor, subvenția asta de unde se plătește? Se plătește 

din taxele și impozitele locale, la modul general. Această taxă de salubrizare a fost solicitată 

pentru majorare de cel puțin 6 luni, de ce? Au crescut salariile, au crescut costurile cu 

carburanții, cu întreținrea, etc.  

Am făcut o fundamentare și cred că am adăugat foarte puțin peste solicitarea Urban 

Serv, care este mult mai mare, tocmai pentru a avea un grad de suportabilitate a taxelor și 

impozitelor locale, deci este demagogic să spunem că nu vrem să mărim taxele, că am propus 

tot felul de reduceri, dar să cerem bani pentru subvenții: Modern Calor și transport public în 

comun. Păi hotărâți-vă, ori vrem bani să acordăm subvenții, ori reducem taxele. Putem să le 

reducem la jumătate, dar, dup-aia, tot dumneavoastră veți veni, consilierii în consiliu și mă 

veși întreba din ce plătim. 

Aceștia sunt banii din care plătim operatorul nostru, care vă garantez că are un nivel al 

costurilor redus, față de alți operatori privați, iar țintele care ne sunt impuse la nivel național 

nu sunt doar pentru municipiul Botoșani, care au ajuns spre 50%. Facem tot ceea ce ține de 

noi să avem un sistem de colectare selectiv, restul ține de populație, poate cum ne implicăm 

noi în educarea populației să ajungem la acest procent, iar primii pași i-am făcut: avem utilaje 

noi la Urban Serv, cu ce bani le-am cumpărat? Tot din banbii noștri, ai botoșănenilor. Avem 

insule îngropate în municipiul Botoșani, avem primele două care sunt funcționale și programe 

pe PNRR, și așa mai departe. Aceste investiții sunt, le puteți vedea. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – ca să lămurim, nu plătim salariile la 

Eltrans din taxa de gunoi, bănuiesc că suntem de acord aici, și mia-r fi plăcut să îmi răspundeți 

la întrebări la punctul respectiv, nu să aduceți vorba în altă situație.  

Vis-à-vis de ce ați zis de educația cetățenilor, vreau să vă aduc aminte că de doi ani se 

ține în Primărie un proiect într-un sertar, în care am spus, a-pro-pos de educație, și am zis așa: 

haideți să ducem în fiecare sală de clasă din orice școală coșuri mici pentru colectare 

selectivă, să învățăm copiii, încă de la școală, că sticla de plastic trebuie pusă într-un anumit 

loc, că ambalajul trebuie pus într-un anumit loc, pentru că niciun copil din lumea asta, mai 

ales în I-VIII, nu va merge 50 de metri pe hol să ducă sticla de plastic. Avem un proiect de 

genul acesta de 2 ani, ați refuzat să îl puneți pe ordinea de zi, era vorba să cumpărăm niște 

amărâte de coșuri de gunoi, atât trebuia să faceți, da? Nu ați făcut. Iar în condițiile astea, da, 

sunt de acord, haideți să ajutăm cetățenii Botoșaniului să colecteze mai mult, dar vă rog să 

faceți asta și când vă propunem noi și vă dăm soluții, nu să le îngropați undeva.  
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Domnul consilier Daniel Botezatu – în școli sunt coșuri pentru colectare selectivă, în 

fiecare sală de clasă câte trei coșuri, problema e că nu sunt la ghena de gunoi, s-a dus înscrisul 

ăla, „hârtie”, „plastic”, nu se mai vede nimic.  

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 8 

voturi împotrivă (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina Camelia Lupașcu și 

Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, 

Cătălin Mugurel Flutur și Paul Octav) și 2 abțineri (domnii consilieri Marcel Gheorghiță și 

Eugen Cristian Țurcanu) – nu participă la vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentelor 

de funcționare ale Sălii Polivalente „Elisabeta Lipăˮ Botoșani, zonei de agrement constituită 

pe structura lacului din Parcul Mihai Eminescu și Stadioanelor Municipal, Mecanex și 

Victoria din Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 

și nr. 5. 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – acest proiect are două amendamente. 

Vreau să supun la vot amendamentul domnului consilier Țurcanu Eugen.  

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – am încercat să lămurim prin 

amendament ordinea priorităților de acces la Sala Polivalentă, ca să nu mai fiu acuzat de 

domnul Primar de anumite activități subversive, comuniste. Atât timp cât sunt niște contracte 

în derulare, ar trebui să fie și o ordine a respectării acestora, pentru că, dacă am semnat un 

contract pentru un eveniment internațional sau de anvergură națională, totuși, trebuie să avem 

o brumă de onoare și de respect și să respectăm respectivul contract, dacă e de anvergură 

superioară unor acțiuni locale sau județene, sau dacă e internațional, primează înaintea celui 

național, zic eu. Acum, apreciați cum doriți dumneavoastră și faceți cum doriți.  

Fiind supus la vot amendamentul domnului consilier Eugen Țurcanu, acesta este 

respins cu 11 voturi pentru, 4 voturi împotrivă (doamnele consilier Silvia Carmen Diaconu și 

Daniel Vicol și domnii consilieri Marius Petru Rogojinschi și Petru Taielup) și 8 abțineri 

(doamna consilier Dana Bețenchi și domnii consilieri Călin George Bosovici, Bogdan Ciprian 

Buhăianu; Marius Buliga, Marian Murariu, Mihail Gabriel Tanasă, Miluță Timofti și 

Constantin Liviu Toma).  

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu amendamentul inițiatorului, 

acesta este aprobat cu 13 voturi pentru, 2 voturi împotrivă (domnii consilieri Andrei Amos și 

Daniel Botezatu) și 8 abțineri (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina 

Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Cătălin Boboc, Cătălin 

Mugurel Flutur, Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu). 

Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind stabilirea situațiilor, 

modalitaților și cuantumului ajutorului de urgență și al ajutorului de înmormântare acordat 

în temeiul art. 83 si art. 85 din Legea nr. 196/2016, privind venitul minim de incluziune, cu 

modificările și completările ulterioare și ale art. 59 - 63 din HG nr. 1154/2022 pentru 

aprobarea Normelor metodologice de aplicare a prevederilor Legii nr. 196/2016, privind 

venitul minim de incluziune – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 
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5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru – 

lipsește din sală la momentul votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției  

bugetului local al Municipiului Botoșani și a bugetului împrumuturilor interne al 

Municipiului Botoșani la data de 11 decembrie 2023  – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – domnule Primar, o să mă întrebați de ce 

iau cuvântul acum și nu altă dată. Am votat întotdeauna aceste execuții în acești trei ani, 

aceste execuții care trebuie să se voteze la trimestru, aici am o întrebsare tehnică și o să mi se 

explice cândva. Îmi aduc aminte, în mandatul trecut, când eu era Primar, și dumneavoastră 

aveați majoritatea în consiliu, deci nu puteam să fac mare lucru, întotdeauna votați împotrivă, 

sau aveați un discurs fulminant asupra execuției bugetului, când, în momentul în care eram eu 

Primar. 

Normal, cum v-am spus, am fost elegant și nu v-am întrebat niciodată, nci la cele 

trimestriale, și nici la cele anuale, sau nu v-am explicat niciodată cât de prost a mers. Am o 

întrebare tyehnică, de ce trebuie să votăm până la data de 11 decembrie, și dau și un răspuns, 

probabil vrem să ne descărăcăm de gestiune pânî la 11 decembrie, și nu trimestrial, așa cum 

spune Legea nr. 273/2006. Ca observații, 11 decembrie, deja mă îngrijorez că nu o să facem 

toate veniturile, din ceea ce îmi prezentați aici, și ar fi păcat să nu le facem, pentru că, dacă tot 

am crescut taxele și impozitele, ar trebui să avem și veniturile mai mari, dar cel mai mult mă 

îngrijoarează că, într-un an preelectoral, când trebuia să, pfoai, să geamă orașul acesta de 

lucrări și să facă, la capitolul dezvoltare ați cheltuit doar un 44% din ceea ce ne-am propus. 

Dacă cumva reușeam să ne ducem cu procentul la 50-60-70%, nu eram nevoiți să 

punem bani din bugetul local pentru la anul la tot felul de investiții, știu că ați spus că toți 

banii europeni au fost cheltuiți la teatru, da, v-am ajutat, cei mai mulți i-am cheltuit în 

mandatul în care eram eu primar pentru consolidare, pentru că consolidarea înseamnă peste 

23% din Teatru, deci din banii ăia s-au cheltuit în  amândouă mandatele, uitând să spuneți că 

ne mai trebuie încă 44 de milioane de lei acolo și trebuie să terminăm teatrul. 

Și, v-am spus, niciodată, la execuție, spun asta e execuția, atât am putut. Din păcate, vă 

spun că este o execuție care nu vă onorează. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – voi cere pentru dumneavoastră colegilor de 

la Direcția economică, să faceți o comparație, și nu voi vorbi despre comparație, o să v-o dau 

doar dumneavoastră. Șitu interpelările pe care le-am făcut, și vă garantez că sunt alte procente, 

la aceleași termene, dincolo de faptul că s-a închis anul sau mai facem plăți acum, să trecem 

peste 50% sau nu, o să vă pun o analiză să vedeți și dumneavoastră care este realitatea, să nu 

spuneți apoi că fac politică, cum faceți dumneavoastră la microfon. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 6 

voturi împotrivă (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei 

Amos, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) și 5 
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abțineri (doamnele consilier Raluca ștefania Curelariu și Cătălina Camelia Lupașcu și domnii 

consilieri Cătălin Boboc, Marcel Gheorghiță și Maricel Corneliu Maxim). 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – proiectele 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14 sunt 

retrase.  

 

 Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – rugămintea noastră este să aprobați 

regulamentul și organigrama DSA, pentru că de jumătate de an intenționăm să reorganizăm 

acea direcție după marea reorganizare făcută anul trecut, și încercăm să le așezăm pe un făgaș 

normal și să normalizăm acolo lucrurile. Vă rugăm să puneți organigreama aia și regulamentul 

ăla, pentru că aștepta toată lumea la noi să se reglementeze lucruile astea noi. Eu nu am, ca în 

alte, mari probleme. Nemulțumiți sunt peste tot, în toate societățile, în toate instituțiile unde se 

fac aceste modificări. 

 

 Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – haideți să vedem cum tratăm lucrurile, 

la începutul ședinței am solicitat, înainte, deci nu am putu să vorbesc, înainte de a vota ordinea 

de zi, dup-aia, după evenimentul care a fost, am solicitat să punem un punct important de pe 

ordinea de zi, pe poziția 33, ca să îl discutăm pe îndelete. Votul a funcționat perfect, la fel 

cum funcționează de obicei, nimeni nu analizează de ce și cum. Dar, când am votat ordinea de 

zi, tot înainte, trebuia să ne spună, am votat ordinea de zi și imediat ați schimbat un proiect de 

pe nota anexă ca fiind primul. Am spus – ok, este important, și am vrut să întreb și atunci, 

domnule, de ce al meu s-a pus la vot și ăstlaltul nu s-a pus la vot? Dar eu vreau să vă spun așa, 

de ce nu ați spus înainte, domnule, proiectele cutare sunt scoase.  

Și acum ne spuneți că scoatem de pe ordinea de zi votată și aprobată 7 proiecte, care 

au și o implicație, stați un pic, fiindcă vorbim aici, sau măcar să ni se spună: domnule, am 

scos aceste proiecte deoarece… , sunt organigramele și statele de funcții la toate instituțiile 

din subordinea primăriei și aparatului local, dar bunul simț, sau, cel puțin așa, ca să nu fim 

luați de fraieri, domnule, noi vrem să scoatem astea de pe ordinea de zi din următorul motiv.  

Eu am votat o ordine de zi cu aceste proiecte. Acum îmi spuneți, în timpul ședinței, că 

le scoatem. Da, de acord, normal că suntem, dar dați-ne motivația și le scoatem, și o să vă 

întreb, de ce trați pe alții, unii sunt mumă și alții sunt ciumă? 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – aș avea o întrebare la doamna Secretar, 

proiectele acestea au apărut retrase mai demult? 

 

Doamna Secretar general Oana Gina Chițanu – da, s-au anunțat pe site, la secțiunea 

cvorum. 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – suntem în legalitate, doamna Secretar? 

 

Doamna Secretar general Oana Gina Chițanu – eu cred că am precizat și la 

începutul ședinței că au fost retrase de pe ordinea de zi. 
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Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – stimați colegi, inițiatorul poate retrage 

proiectele de pe ordinea de zi, oricând, chiar și în timpul ședinței, cu ele retrase s-a aprobat, vă 

spune doamna Secretar general.  

 

 

Domnul președinte de ședință Paul Octav – și dacă pot fi retrase în timpul ședinței, 

lucrurile sunt în regulă.  

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 

Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale aparatului de 

specialitate al Primarului municipiului Botoșani – retras. 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 

Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Serviciului Public 

Comunitar Local pentru Evidența Persoanelor Botoșani pentru anul 2024 – retras. 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei  

și statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Poliției Locale a 

Municipiului Botoșani – retras. 

 

 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Direcției  Servicii Publice  Botoșani – retras. 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Direcției pentru Sport și Agrement Botoșani – retras. 

 

 Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii și salariilor de bază pentru personalul serviciului public „Centrul Naţional de 

Informare şi Promovare Turistică” Botoşani – retras. 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcții și salariului de bază pentru personalul angajat în cadrul Serviciului Voluntar pentru 

Situaţii de Urgenţă al Municipiului Botoșani – retras. 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Teatrului pentru Copii și Tineret  „Vasilache” Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

17 voturi pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier Cătălin Boboc) și 4 abțineri (domnii 

consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 

Țurcanu) – nu participă la vot domnul consilier Marius Petru Rogojinschi. 
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Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Spitalului de Pneumoftiziologie Botoşani – retras. 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 

Spitalului de Recuperare „Sf .Gheorghe“ Botoşani – retras. 

 

Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaṭii 

constând în teren cu destinația extindere drum – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Local pentru realizarea lucrărilor de montaj echipamente de joacă pentru terenurile de joacă 

existente, proprietate publică a Municipiului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 

Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – am parte de niște noutăți, am mai avut 

anul acesta o noutate 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 13 voturi pentru, 8 

voturi împotrivă (doamnele consilier Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei 

și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu 

Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania 

Curelariu și domnul consilier Cătălin Boboc). 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor în 

vederea vânzării către chiriași a unei locuinţe - apartament construit din fondurile statului, 

proprietate a Municipiului Botoşani şi administrat de către S.C. Locativa S.A. Botoșani – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – decembrie 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de 

voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la 

momentul votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei 

conţinând bunurile concesionate către S.C. „Locativa” S.A. Botoșani prin completarea listei 

bunurilor concesionate către S.C. Locativa S.A. Botoșani cu imobilul-garsonieră situat în str. 

Mihail Kogălniceanu nr. 64, scara A, parter – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 
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Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de 

vânzare pentru locuinṭe ANL – decembrie 2023 – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu  

firmele ce vor fi admise în Incubatorul de Afaceri  Botoşani – decembrie 2023 – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi 

interes public local a obiectivului de investiții „Parc, str. Vârnav, nr. 17A, Municipiul 

Botoșani” și transmiterea acestuia în administrarea Direcției Servicii Publice Botoșani– este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind însușirea raportului 

justificativ privind scoaterea din funcțiune și valorificarea unor bunuri concesionate către 

S.C. Modern Calor S.A. – decembrie 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este respins cu 22 de 

voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării doamna consilier Raluca Ștefania 

Curelariu. 

 

Punctul 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind casarea unor mijloace 

fixe proprietate a Municipiului Botoșani – decembrie 2023 – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu 19 voturi pentru și 4 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și 

domnii consilieri Andrei Amos, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Crtisitan Țurcanu). 

Punctul 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind predarea către 

Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de 

Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi asigurarea condiţiilor în vederea executării 

obiectivului de investiţii „Reabilitare, modernizare, dotare și extindere Stadion Municipal 

Botoșani, Calea Națională nr. 44B, Municipiul Botoșani” – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu 17 voturi pentru și 5 abțineri (domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Bobobc, Maricel 

Corneliu Maxim, Paul Octav și Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul 

votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

 

Punctul 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

Acordului de Parteneriat dintre UAT Municipiul Botoșani și Colegiul Tehnic „Gheorghe 

Asachi” Botoșani având ca obiect implementarea de acțiuni comune în domeniul surselor de 

energie regenerabilă în cadrul proiectului „RO-UA Partnership for Climate Change 

Mitigation/Parteneriat româno-ucrainean pentru atenuarea efectelor schimbărilor 

climatice”, număr de referință 2SOFT/1.2/63 – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
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22 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării doamna consilier Raluca Ștefania 

Curelariu. 

 

Punctul 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru avizarea Analizei 

fundamentate privind modul în care este afectată Societatea Eltrans S.A. Botoșani prin 

aplicarea prevederilor din cadrul Capitolului III, Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la 

disciplina economico – financiară a operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 privind 

unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe 

termen lung – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 abținere (doamna 

consilier Raluca Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru avizarea Notei de  

fundamentare pentru exceptarea de la aplicare a prevederilor din cadrul Capitolului III, 

Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la disciplina economico – financiară a operatorilor 

economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal - bugetare pentru asigurarea 

sustenabilității financiare a României pe termen lung – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

21 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) – nu participă la 

vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 

Punctul 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru avizarea Analizei 

fundamentate privind exceptarea S.C. Modern Calor S.A. Botoșani de la aplicarea 

prevederilor din cadrul Capitolului III, Secțiunea 2 - Măsuri referitoare la disciplina 

economico-financiară a operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri 

fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca 

Ștefania Curelariu) – nu participă la vot domnul consilier Călin George Bosovici. 

 

Punctul 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

reprezentanților în Adunarea Generală a Acționarilor S.C. Locativa S.A. Botoșani – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 9 voturi împotrivă (doamnele consilier Raluca 

Ștefania Curelariu, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Maricel Corneliu Maxim, Paul 

Octav și Eugen Cristian Țurcanu) și 1 abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță) – nu 

participă la vot domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 

Notă: Se retrage de la lucrările ședinței domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur. 

 

Punctul 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile 

ca bunuri aparținând domeniului privat de interes local al Municipiului Botoșani – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
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supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca 

Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Popăuți nr. 48, CF/NC 69832” în vederea realizării 

obiectivului „construire locuință P+1E și împrejmuire teren”– este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului Local al municipiului Botoșani pentru lunile ianuarie – februarie 2024 

– este avizat favorabil de comisia de specialitate nr. 5. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerea formulată, acesta este 

aprobat cu 20 de voturi pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier Cătălin Boboc) și 1 abținere 

(doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de stimulente financiare personalului medical și de specialitate al 

Spitalului de Recuperare „Sf. Gheorghe” Botoșani  – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

18 voturi pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier Maricel Gheorghiță) și 2 abțineri (domnii 

consilieri Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu) – lipsește din sală la momentul 

votării doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu. 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de stimulente financiare personalului medical și de specialitate al 

Spitalului de Pneumoftiziologie Botoșani – retras. 

 

Notă: Se retrage de la lucrările ședinței domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu. 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

modificarea art. 1 din H.C.L. nr. 554/06.12.2023 privind aprobarea finalizării proiectului 

„Reabilitare și modernizare Grădinița nr. 22” cod SMIS 127790 și a cheltuielilor estimate 

legate de acesta, în vederea asigurării funcționalității sale și a respectării prevederilor 

contractului de asistență financiară nerambursabilă în cadrul etapei a II-a de finanțare, după 

data de 31.12.2023, exclusiv din bugetul local al Beneficiarului UAT Municipiul Botoșani – 

este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 

fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier 

Raluca Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 4 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea documentației și indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 

„Reabilitare, modernizare, dotare și extindere Stadion Municipal Botoșani, Calea Națională, 
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nr. 44B, Municipiul Botoșani” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 

nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 16 voturi pentru și 5 

abțineri (doamneel consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnii 

consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu și Paul Octav). 

 

Punctul 5 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii valabilității Planului Urbanistic General și a Regulamentului local de 

Urbanism al Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și 

nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 15 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă (domnul consilier Cătălin Boboc) și 5 abțineri (doamnele consilier Cătălina Camelia 

Lupșacu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu și 

Paul Octav). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de maxim 120.000.000 

lei  – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 

fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 4 abțineri (doamna consilier 

Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc și Marcel 

Gheorghiță). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului de organizare a reţelei şcolare din municipiul Botoşani, pentru anul 

şcolar 2024-2025 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu 

prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral 

sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 – 20.12.2023  – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

19 voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier 

Cătălin Boboc). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Botoșani în Adunarea Generală 

a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,AQUA Botoșani” pentru aprobarea proiectelor 

prezentate în ședința din data de 21.12.2023 – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 

de voturi pentru și 1 vot împotrivă (domnul consilier Cătălin Boboc). 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii de Consiliul Local nr. 161/30.05.2019 privind 

aprobarea Registrului Local al Spațiilor Verzi din Municipiul Botoșani și anume Actualizarea 

Registrului Local al Spațiilor Verzi din Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de 
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comisiile de specialitate nr. 1, nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 4 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul Botoșani în vederea asigurării 

cofinanțării necesare proiectului „Outdoor inclusive schools”, ce urmează a fi depus de către 

unitatea de învățământ „Școala Gimnazială nr. 10 Botoșani” în cadrul Programului Interreg 

NEXT VI-A România – Republica Moldova – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1  și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 5 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul Botoșani în vederea asigurării 

cofinanțării necesare proiectului „Stay Active – Be Healthy”, ce urmează a fi depus de către 

unitatea de învățământ „Școala Gimnazială nr. 11 Botoșani” în cadrul Programului Interreg 

NEXT VI-A România – Republica Moldova – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 6 de pe completarea nr. 3 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

exprimarea acordului de principiu al UAT Municipiul Botoșani în vederea asigurării 

cofinanțării necesare proiectului „Education in armony for all children”, ce urmează a fi 

depus de către unitatea de învățământ „Școala Gimnazială nr. 12 Botoșani” în cadrul 

Programului Interreg NEXT VI-A România – Republica Moldova – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 7 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind exprimarea 

acordului de principiu al UAT Municipiul Botoșani în vederea asigurării cofinanțării 

necesare proiectului „ACCESS – Act for Sport&Eco Support”, ce urmează a fi depus de către 

unitatea de învățământ „Liceul Pedagogic Nicolae Iorga Botoșani” în cadrul Programului 

Interreg NEXT VI-A România – Republica Moldova – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Punctul 8 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind exprimarea 

acordului de principiu al UAT Municipiul Botoșani în vederea asigurării cofinanțării 

necesare proiectului „PLAY – Promote, Learn, Advocate for the Youth”, ce urmează a fi 

depus de către unitatea de învățământ „Școala Gimnazială nr. 7 Botoșani” în cadrul 

Programului Interreg NEXT VI-A România – Republica Moldova – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 
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Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Paul Octav  – declară lucrările şedinţei închise.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETAR GENERAL, 

Consilier,                                   Oana Gina Chițanu              

           Paul Octav   

       

 

 

 

Redactat și dactilografiat,  

Alina Ecaterina Manolache 
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